



Q&A #1

Date: January 25, 2022

Project: Renovation of Building 26 – Accommodation Fit-Up – Central Experimental Farm

La version française se trouve à la page suivante

Bidders must make sure that their bids are based on the latest version of the tender documents published and take into consideration the following amendments and information, including any information provided on amendments or Q&A previously published for this project.

Bidders that do not comply with this requirement will be discarded.

Q1 : In several of the schematics starting from page 158 onwards there is reference to as below :
NEW SIGNAGE PER 12/A300-
NEW SIGNAGE (SEE 11/A300)
Could you please guide us to where these documents can be found?

A1 : The two signs shown on sheet A-300 (details 11 and 12) are located on sheet A-101 (detail 3).
Refer to specification Section 10 14 00.

All other terms and conditions remain the same



Q&R #1

Date: 25 janvier 2021

Projet: Rénovation de l'Édifice 26 – Travaux d'aménagement des installations – Ferme expérimentale centrale

The English version can be found on the previous page.

Les soumissionnaires doivent s'assurer que leurs propositions soient basées sur la version la plus récente des documents de soumission publiés et prennent en considération les informations ci-dessous, incluant toute information déjà publiée lors des amendements ou Q&Rs antérieurs.

Les propositions ne respectant pas cette exigence seront rejetées.

Q1 : Dans plusieurs des schémas à partir de la page 158, il est mentionné :
NOUVELLE SIGNALISATION SELON 12/A300-
NOUVELLE SIGNALISATION (VOIR 11/A300)
Pourriez-vous nous indiquer où se trouvent ces documents ?

R1 : Les deux enseignes figurant sur la feuille A-300 (détails 11 et 12) sont situées sur la feuille A-101 (détail 3). Se reporter à la section 10 14 00 du devis.

Toutes les autres conditions et exigences demeurent inchangées.